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Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig + evt.
deadline

1. Godkendelse af referat
fra sidst

Referatet fra generalforsamlingen, samt den
ekstraordinære generalforsamling er
godkendt.

Formand

2. Update fra posterne De enkelte poster

a. Introperson
-

Intet nyt, alt forløber som det skal. Cecilie Sørensen

b. Kasserer
-

Alex har officielt overtaget posten fra Signe,
han mangler dog at få kontoen overdraget og
få diverse dokumenter og ting fra den
afgående kasserer.

Alex Brunebjerg

c. Fælleshusansvarlige
-

Intet nyt, alt forløber som det skal. Sara Kristensen

d. Haveudvalg
-

Er ikke til stede.
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e. Håndværkeransvarlige
-

Intet nyt, alt forløber som det skal

Der arbejdes dog stadig på at
håndværkerkontakterne kan få tilbagebetalt
løn for andet halvår af 2021.

Sanne Sørensen &
Simon Lund

f. Møbel. og
vaskekælderansvarlig
-

Er ikke til stede

Airwallet er i gang med at blive sat op, med
tilhørende bookingsystem. Når der modtages
mere information vil I høre yderligere.

Maja Holst og Lea
Ruess

g. Internet- og
hjemmesideansvarlig
-

Intet nyt, alt forløber som det skal Alex Brunebjerg

h. Formand
-

Har haft møde med Christian Eliasen
angående beplantning d. 06-01-2022.

Der aftales opfølgningsmøde efter d.
20-01-2022

Nadia Kohkan

3. Højttaler til baren Alex og Thor fremlægger et forslag angående
højttaler, bluetooth receiver og
ophængningsarm. Dette vil koste 3035kr,
men vil sikre en bedre lyd i baren
fremadrettet og gøre det mere attraktivt og
festligt.

8/8 har stemt for køb af dette.

Alex Brunebjerg &
Thor Jørgin

4. Brandslukker Der er to brandslukkere på grunden. En
vandslukker i fælleshuset bad hoveddøren og
en skumslukker på bagsiden skuret ved G1.

Skumslukkeren er tryktestet i 2020.

Alex Brunebjerg

5. Beplantning Nadia har, i samråd med Christian Eliasen fra
Kristiansdal, sat gang i et større projekt med
udskiftning af død beplantning på kollegiets
arealer.

● Der reetableres hæk ved E3/F1
● Bålstedet dækkes til og det gamle rådne

træ ved cykelskuret fjernes.
● Der fyldes bark omkring det store

rønnetræ på græsplænen.
● Snebær i fjernes i ”atrium” ved

laurbærrene.
● Plantning af blomstrende buske ved J3
● Plantning af blomstrende planter langs

Hjallesegade/rionet.

Nadia Kohkan og
Sebastian Lohse
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● Der fremsendes en planteplan fra
Kristiansdal og gartnerfirmaet snarest
muligt.

6. Bålsted og brænde I forbindelse med fjernelse af bålstedet
mellem B og D blokken har vi snakket om at
få etableret et bålsted bag fælleshuset, for at
gøre det mere hyggeligt at være sammen om
sommeren.
Dette skal snakkes med på det kommende
opfølgningsmøde hos Kristiansdal, grundet
regler i forbindelse med røg.

Vi finder ud af noget med at etablere en
brændestak, enten hvor den gamle var eller
ved komposten. Det er muligt at vi kan få
resttræ fra Simons arbejde og selv kløve det.

Nadia Kohkan og
Sebastian Lohse

7. Airwallet m.
bookingsystem

Christian Eliasen fra Kristiansdal bestiller
airwallet og der sendes brev ud når dette er
klar.
Airwallet bliver med bookingsystem,
formentlig lig det gamle vi havde før
udskiftningen af maskinerne.

Der undersøges stadig muligheder for at
kunne slå sæben fra succesfuldt.

Nadia Kohkan og
Alex Brunebjerg

8. Stolpefjernelse Stolperne i jorden ved A/B blokken og L
blokken fjernes.

I forbindelse med dette er der sat skilte op
med “kørsel forbudt for motorkøretøjer,” hvis
dette ikke overholdes vil det resultere i en
advarsel.

Nadia Kohkan

9. CVR nummer og skift af
bank.

Kaj Munk Kollegiet er nu blevet CVR
registrerede som en forening i forbindelse
med skift af bank.

Der er d. 12-01-2022 sat gang i skift af bank
fra Sydbank til Middelfart Sparekasse. Dette
burde gerne være fuldt oppe at køre i starten
af Februar 2022.

10. Andet/Evt. Vi opfordrer KRAFTIGT alle til at rydde op
efter dem selv.
Stort pap skal selv køres til en nærliggende
genbrugsstation, hundeefterladenskaber skal
samles op, forladt tøj skal ikke ligge i græsset
ved tørresnorene, mad skal ikke efterlades i
fælleshusets køleskab, vaskemaskiner og
tørretumblere skal rengøres efter brug o.s.v.

Nadia Kohkan
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